
Protokoll fört vid samrådsgruppens extra möte den 6.2.13. kl:15.00 

§ 1. 

Ordförande Rolf Bengtsson förklarade mötet öppnat. 
 

§ 2. 

Närvarande: Stig Andersson SPF, Renate Svensson Falkboule, Gert-Erik Vänestål PRO, Kurt 

Svensson Tullbron, Helge Bloch Lejonen, Rolf Nilsson Båtklubben, Sven-Åke Johansson 

Veteranerna, Bengt Horn Vessige, Johanna Hyvärinen Interboule, Rolf Bengtsson 

Hjärt&Lung, Bengt-Göran Nilsson FFP, Sonya Eriksson Årstad, Mats Thulin SPF, Laila 

Bengtsson valberedningen. 
 

§ 3. 

Förslag till dagordning fasttställdes. 
 

§ 4. 

Till protokolljusterare valdes Stig Andersson. 
 

§ 5. 

Mats Thulin kom med information från Alliansstyrelsen. P.g.a sjunkande medlemsantal 

minskar intäkterna. Vi behöver försöka rekrytera nya medlemmar. Behövs det fler ideella 

insatser? Behöver vi höja medlemsavgiften? 
 

§ 6. 

Genomgång av protokoll fört den 16.1.13. där de två frågorna som föranlett mötet 

uppmärksammades. 
 

§ 7. 

Angående arvodering: Debattinlägg av Ger-Erik Vänestål. 

"Boulealliansens huvudsakliga ändamål & verksamhet är ju att tillvarata medlemmarnas 

intresse både ekonomiskt och själva boulespelet. Kortfattat: Motion-kamratskap-boulespel till 

ett rimligt pris.Varje förening har medlemmar som uppskattar gemenskapen och glädjen i 

spelet. Boulespelet är det primära i verksamheten. Alliansen måste bibehålla storleken på sin 

medlemsstock. Den får inte minska allt för drastiskt. Det är möjligt att intresset för boulespel 

har nått sin kulmen. Då gäller det att inte fatta beslut, som innebär avgiftshöjningar. Inom 

alliansen är det många som gör ideellt arbete (snickare,elektriker,värdar,kommitteér etc.) De 

flesta tycker detta är intressant även om inte alla gör det med glädje. Var bör vi sätta gränsen 

för eventuell arvodering?" 

Arvodet till styrelsen 5000:- / månad ansågs för högt. Ideellt arbete har gjort att Alliansen är 

vad den är. Mycket ideellt arbete har utförts under byggnad, reparationer, banskötsel, städning 

ute och inne o.s.v. Medlemmar har utfört arbeten med glädje och ej krävt eller förväntat sig 

något arvode. 

Ett förslag framkom att kalla alla till ett medlemsmöte där arvode till vem och i vilken storlek 

diskuteras. Rolf Bengtsson fick i uppdrag att kontakta Mats Thulin för att ett sådant möte 

skall komma till stånd före årsmötet. 
 

§ 8. 

Vad har hänt i föreningarna? Vad anser medlemmarna om tävlingar på endast fredagar eller 

tävlingar fredagar-lördagar? En förfrågan gick ut en kort tid en fredag. Många hade inte 

möjligheten att yttra sig. Därför blev denna förfrågan missvisande och bör göras om. Vad det 

gällde arvodet till styrelsen, var det svårt att lämna en helhetsbild av den totala ekonomien 

och fördelningen av den. 

 



§ 9. 

Lotterifrågan! Styrelsens förslag var lotterier varje fredag. Ett lotteri på f.m och ett lotteri på 

e.m. Styrelsen köper in vinsterna och de som f.t. arbetar i cafeterian står för försäljningen av 

lotterna. Samrådsgruppen tyckte efter viss tvekan att detta skulle prövas. 
 

§ 10. 

Övriga frågor. Vi spånade efter nya ideér för att underlätta och förbättra arbetet för dem i 

ledningen av alliansen. En enkät kan skickas ut med förfrågan om vad medlemmarna har /haft 

för yrken och om de kan tänkas hjälpa till med någon uppgift. 
 

Valberedningen bör utse en seriekommité och även övriga kommiteér och i varje grupp en 

sammankallande. 
 

Ny kurs i hjärt-lungräddning för tidigare utbildade och nya kommer. Repetition av en sådan 

bör ske minst en gång/år. Sonya Eriksson lovade ta tag i detta. 
 

Renate Svensson erbjöd sig att vikariera som telefonvakt under ordinaries bortavaro på 14 

dagar. 
 

§ 11. 

Nästa samrådsmöte, efter planerat stormöte blir torsdagen den 28.2.13. kl: 15.00 

Falkenberg den 6.2.13. 

Sekreterare: Sonya Eriksson Johanna Hyvärinen Johansson 

Justerare: Stig Andersson 
 


